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SOLNA FÄLTRITTKLUBB   

Järvavägen 7 
170 79 Solna 
www.sfrk.nu 

TID:     2023-11-13 18.00-19.30 
PLATS: Cafeterian, Gröna Ridhuset 
 
 

Närvarande:  

Sara Skullered (Ordförande) 
Nina Cromnier (Vice ordförande, TK) 
Karin Wennerholm (Kassör) 
Annette Alkebo (Utbildningskommittén) 
Jessica Öhman (Fastighetskommittén, TK) 

Lennart Sandqvist (Fastighetskommittén) 
Susanne Darbring (Fastighetskommittén) 

Sofia Lundberg (Vice sekreterare)  
Lena Erneling Albers (Medlemsansvarig) 
Berit Berggren (Sekreterare, suppleant) 
Johanna Blückert (Lokstödsansvarig, suppleant) 
Agnes Lindström (Ungdomsledamot, USEK) 
Tilda Moodysson (Ungdomsledamot, USEK) 
 

 

Ej närvarande: 

 
 

 
 

§ 1  MÖTETS ÖPPNANDE 

Sara Skullered förklarar mötet öppnat.  

 

§ 2  VAL AV JUSTERINGSPERSON 

Susanne Darbring väljs att jämte ordförande justera protokollet. 

 

§ 3  FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTA 

Föredragningslistan godkännes.  

 

§ 4  FÖREGÅENDE PROTOKOLL   

Protokoll från den 9 oktober godkännes.  

 

§ 5  USEK 

Information från USEK 

Höstlovsaktiviteter 

Totalt 7 aktiviteter planerade varav 1 ställdes in då alla ledare fick förhinder. Hela 45 barn var med 

på Spökrundan. Tilde Tauson vann rykttävlingen och fick därmed 2 biljetter till SIHS. 
 

Mensautomat Red Locker 

Uppsatta och fyllda. Vi ser att de används, men att de inte missbrukas. Än så länge finns det inget 
behov av påfyllning.  

 

PantaMera  

För att USEK ska få pantpengarna, behöver panten göras antingen där de själva kan lämna in en 
föreningssäck (endast 2 ställen i Täby) eller vid en Pantamera Express där vem som helst kan 
panta, och välja att pengarna ska gå till USEK/SFRK. Man hittar Pantamera Express vid 

about:blank
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återvinningsstationerna i Bromma och Täby Hagby samt ytterligare 5 ställen i 
Storstockholmsområdet.  

 

Pluggstugor 

Pluggstugorna rullar på. Det är ca 5-10 personer som brukar dyka upp. Aktiviteten brukar vara 
uppskattad av de som är där, men vi tycker att det är för få som nyttjar det.  

 

Adventskalendern 

Vi har beslutat att bara USEKs styrelse ansvarar för luckorna i år (inte hjälpstyrelsen som förra 
året). Vi har delat upp luckorna och mycket fokus i år kommer ligga på ridlära och hästvård. 

Kalendern kommer att finnas tillgänglig i fler kommunikationskanaler, för att både juniorer och 
seniorer kan ta del av innehållet.  

 

Luciatåg 

Årets luciafirande planeras till den 17/12 kl. 17:00 i gula ridhuset. Eventuellt kan vi behöva hjälp 
från stora styrelsen att leda hästar. Information om detta kommer vid nästa styrelsemöte den 11 
december.  

 

Julpyntning 

Planerad till fredag 1/12. Är man hemma får man gärna hjälpa till att hålla stegar och knyta upp 

kulor på band.  

 

 

§ 6  RIDSKOLAN INFORMERAR 

Pant för burkar och flaskor 

Förslaget är att ridklubben/USEK fortsätter att ha ansvaret för panten. Pengarna för panten 
tillfaller USEK. I gengäld behöver klubben stå för inköp av diskmedel och maskindiskmedel i 
klubbis.  

 

- Styrelsen beslutar att pantmedlen tillfaller USEK och att Klubben står för disk och 
maskindiskmedel. 

 

Gula ridhuset: Förstärkningsarbete/Byte av bågar 

Under vecka 44 och 45 genomfördes ett förstärkningsarbete av bågarna och taket i gula ridhuset. 

Detta för att säkra konstruktionen fram till det att de återstående 3 bågarna kommer att bytas 
nästa sommar. Arbetet genomfördes under dagtid, och påverkade inte verksamheten på kvällar 

och helger. 

 

Gröna ridhuset: Ridhusunderlag  

Ridhusunderlaget i det gröna ridhuset behöver fyllas på vid fyrkantspåret på långsidorna. 
Förhoppningen var att det skulle kunna vänta till våren, men det behöver alltså göras redan innan 

jul. Sara har varit i kontakt med Edfors Ridunderlag för prisförfrågan och tidsbokning. Vi har ännu 
inte fått något exakt datum, men vet att det kommer ta ca 10 timmar och förväntas ske mellan 
tisdag kl. 22 och onsdag kl.17. Ridskolan kommer att stå för kostnaden (ca 45 000 kr exkl. 
moms).  

 

Hästar och ponnyer 

Acasia och Can’elle har fått somna in pga. långvariga skador. Alla andra hästar mår för närvarande 
bra. 

Ridskolan har nu 49 hästar/ponnyer uppstallade, det finns plats för 54 hästar.  
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Övrigt 

Det är läckage på varmvattnet i HWC i det gröna ridhuset, lagning pågår.  

Dörren till hinderläktaren i gula ridhuset har åter igen svällt och är svår att öppna. 

Snickaren/Trexab rekommenderar att vi oljar in den då det blivit kallare och träet åter igen är 
tillbaka i normal storlek. 

 

Framtid 

Inför den långsiktiga planeringen för ridskolan och klubben lämnar Björn följande förslag: 

• Det vore bra med bättre och fler rast- och hagmarker (med förståelse att det finns en 

begränsning av hur mycket ytterligare mark vi kan få tillgång till).  
• Tak utmed stallet där man går och leder hästar, mellan gröna ridhuset och stallet samt vid 

uteboxarna. Dock behöver det säkras att det fortfarande går att köra fram med lastbil för 
fodertransporter osv 

• Större sadelkammare, gärna uppvärmd med tillgång till vatten, för att inrymma sadel- och 
tränsvård. 

• Uteridbanan kommer att behöva åtgärdas under 2024. 

 

 

§ 7  EKONOMI 

Kostnad av larmutryckningar 

Förslaget är att ridskolan står för kostnaden för larmutryckningar.  

Vaktbolaget har avtal med Solna Stad som i sin tur har avtal med klubben. Därför skickas 

fakturorna till klubben, men det är som sagt ridskolan som ska betala dessa. Ridskolan behöver ha 
ett protokollfört beslut om detta för deras bokföring. 

- Styrelsen beslutar att Ridskolan står för kostnaden enligt överenskommelse med 
Ridskolan. 
 

Hyreshöjning ridskolan 

Enligt nuvarande avtal med Ridskolan har vi rätt att höja hyran baserat på KPI (basår=2021). 
Förslaget är att inte genomföra någon hyreshöjning inför 2024, eftersom Klubben inte har haft 

motsvarande kostnadsökningar och ridskolans kostnadsökningar i slutändan hamnar på 
ridavgifterna. Det finns två förslag till beslut. 

Förslag #1: Vi genomför inte någon hyreshöjning för 2024. Eftersom hyreshöjningen beräknas 
utifrån förändring sedan basåret 2021, kommer vi åter behöva ta samma beslut nästa år inför 
2025. 

Förslag #2: Vi avstår hyreshöjningar fram till en eventuell omförhandling/hyreshöjning från Solnas 

Stads sida. 

 

- Styrelsen beslutar att det inte blir någon hyreshöjning för 2024 enligt förslag #1. 

 

Återrapportering i IdrottOnline av HLR-utbildningen  

HLR-utbildningen var gratis för oss med undantag av 700 kr för fika som betalades till USEK. Vi 
fick dock ett bidrag på 4000 kr för att kunna genomföra denna. I gengäld behöver vi 
återrapportera i IdrottOnline.   

Annette rapporterar att det är klart enligt SISU men kommer att kontrollera ännu en gång med 
Sanna Nilsson, ansvarig från Riksidrottsförbundet.  

 

LOK-stöd från kommunen 

Karin informerar att LOK-stödet från kommunen för våren 2023 nu är inbetald till vårt bankkonto. 
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§ 8  ÅRSKALENDARIUM INKL STYRELSENS ATT-GÖRA-LISTA 

Högtalare/hörselslinga gröna ridhuset 

Förslaget är att Sara får i uppdrag ett ta fram ett kostnadsförslag för att köpa in utrustning så att 
högtalarna på långsidan permanent kan kopplas upp mot ridskolans mikrofon. 

Bakgrund: Vid förra årsmötet lades en motion om att köpa in en hörselslinga till det gröna 
ridhuset. Det beslutades att styrelsen först skulle undersöka om det istället var tillräckligt att vid 

lektionsridning använda den förstärkta ljudtekniken som idag används under tävlingar (dvs 
högtalarna på långsidan). Sara har under hösten genomfört ett test av detta under 3 lördagar 
varav motionären fanns tillgänglig vid 1 tillfälle. Motionären har nu bekräftat att denna lösning är 
mer än tillräcklig och generellt har det även varit positiv feedback från övriga ryttare som ridit vid 

dessa 3 lördagar.  

- Styrelsen ger Sara i uppdrag att ta in ett kostnadsförslag enligt ovan. 

 

Medlemsenkät 

Än så länge har vi fått in färre svar än förra gången, 98 i jämförelse med 140 vid förra enkäten. 
Mer än hälften (45st) kom in de första 2 dagarna. Agnes går ut med påminnelser på Facebook och 
Instagram. Svarstiden kommer dessutom att förlängas till den 30 november. 

Förslaget är att en påminnelse om att fylla i medlemsenkäten även skickas ut till medlemmarnas 
email.  

- Styrelsen beslutar att inte gå ut med ett riktat utskick via email. 

 

Process för framtida investeringar 

Förslag på hur en process kan se ut för att kunna involvera medlemmarna inför framtida större 
investeringar. Förslaget är enligt följande: 

1/ Lena med flera sammanställer de förslag som kommer in genom medlemsenkäten. 

2/ Skapa ett formulär där vem som helst kan komma med förslag. Dessa förslag är dock inte 

anonyma, eftersom vi behöver kunna kontakta personen om vi har ytterligare frågor. 

3/ Ha detta som fokus vid nästa ”Fika med styrelsen” som Sara planerar att genomföra en 
lördag  i december tillsammans med tillgängliga styrelsemedlemmar. 

4/ Anordna ytterligare minst ett tillfälle i januari månad där alla medlemmar kan komma med 
förslag, idéer och synpunkter.  

5/ Alla förslag, idéer och synpunkter sammanställs och diskuteras vid styrelsemötet i januari. Där 
fattas även ett beslut hur styrelsen föreslår att klubben går vidare. 

6/ Styrelsens förslag samt en sammanfattning av övriga förslag, idéer och synpunkter redovisas 
vid årsmötet. 

 

- Styrelsen beslutar enligt punkterna ovan med tillägget att det kommuniceras ut att det är 
en önskelista och inte en kravlista samt att varje enskilt förslag alltid behöver 
kostnadsberäknas och kunna finansieras innan beslut. Vidare behöver det vara tydligt att 
denna önskelista varken ersätter underhållsplanen eller andra nödvändiga åtgärder för att 
säkra klubbens ordinarie verksamhet. 

- Styrelsen ger Sara i uppdrag att gå vidare med arbetet enligt beslutet ovan. 

 

Hjärtstartare: Registrering i hjärtstartarregistret  

Annette informerar att hon nu har registrerat hjärtstartaren i hjärtstartarregistret. 

 

Se över och vid behov uppdatera klubbens styrdokument 

Johanna och Nina informerar att detta arbete beräknas bli klart till styrelsemötet i januari. 
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Se över och vid behov uppdatera klubbens avtal  

Sara och Karin redogör för resultat efter deras översyn av klubbens avtal. De har identifierat några 
punkter som bör ses över samt tagit fram några förslag på förändringar i avtalet med ridskolan 
primärt relaterat till närvarorapportering, fakturering av medlemsavgifter, gränsdragningslistan 
och avtalstider. 

- Styrelsen ger Sara och Karin i uppdrag att utreda vidare samt att diskutera föreslagna 

förändringar med ridskolan.   

 

 

§ 9  UTBILDNINGSKOMMITTÉN 

Värdegrundsutbildning (nästa steg) 

Nästa steg i värdegrundsarbetet enligt förslag från Agnes och Sara är att: 

• Genomföra en Heja-vecka i januari månad, för att sedan bygga vidare med en Kompisvecka i 
februari eller mars. 

• En Heja-vecka kan genomföras 1 gång varje termin. Den omfattar ALLA, dvs inte bara USEK. 
Målet är att alla säger hej till varandra. 

o Ett exempel är: https://ridsport.se/hastryttare/reportage/arkiv-reportage-2023/2023-
09-18-heja-veckor-sprider-gladje-i-vallingby 

• En Kompisvecka kan också genomföras 1 gång varje termin. Fokus är att vara en bra 

stallkompis. 
o Exempel på saker som kan göras under veckan: Positiva lappar på allas skåp; 

Möjlighet att skriva en egen lapp med peppande budskap och sätta på USEKs 
anslagstavla; Tipspromenad i stallet; Dagliga värdegrundsrelaterade uppdateringar på 
Instagram; Mysig dekorering i klubbis (kanske köpa girlang och någon ljusslinga). 

 

- Styrelsen beslutar att börja genomföra Heja-vecka och Kompisvecka.  

 

Clinic: Sitsträning 

Annette har påbörjat en diskussion med Björn för att hitta lämpligt datum i början av nästa år. 

 

 

§ 10  FASTIGHETSKOMMITTÉEN 

Innertak i gamla stallet  

Kommunen har gjort en temporär fix där man kapslat in de primära sprickorna i innertaket för att 
motverka ett eventuellt asbestläckage. En fullständig asbestsanering kommer att genomföras 
under sommaren 2024. Arbete går inte att göra parallellt med ordinarie verksamhet eftersom 
stallar behöver spärras av och plastas in.  

 

Beställning av container  

Containern har stått under helgen och allt som ska slängas har slängts.  

Det som återstår är el-skrot, och det kommer Sara frakta bort någon gång de närmsta veckorna 
med hjälp av Susanne. 

 

Slänga kyl+frys 

Sara, Susanne och Agnes har varit på återvinningsstationen och tömt transporten med skräpet 

från hästfixardagen i augusti inklusive den kyl och frys som hade stått under trappan i det gröna 
ridhuset.  

 

Kontroll och service av hissen 

https://ridsport.se/hastryttare/reportage/arkiv-reportage-2023/2023-09-18-heja-veckor-sprider-gladje-i-vallingby
https://ridsport.se/hastryttare/reportage/arkiv-reportage-2023/2023-09-18-heja-veckor-sprider-gladje-i-vallingby
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Susanne informerar att kommunen genomfört en kontroll och service av hissen. Enda 
anmärkningen var att den behöver rengöras.  

 

 

§ 11 TÄVLINGSKOMMITTÈN 

Utvärdering lokaltävlingar dressyr 1/10 och hoppning 8/10. 

Vi har under hösten haft två lokala tävlingar en i dressyr och en i hoppning. Båda fungerade 
mycket bra, inkl. det nya digitala tidtagningssystemet för hoppningen.  

Parkeringen med transporter i hagen och B-lastbilar på stallplan fungerade bra precis som vanligt 
för båda tävlingarna. In- och utpassagen hade vi på samma ställe i hagen och det gick bra.  

Utvärdering av tävlingar görs av överdomaren på respektive tävling och dessa protokoll med 
feedback och förslag till ytterligare förbättringar finns i tävlingsdatabasen och används inför 
kommande tävlingar. Vi har också gjort ett internt feedback-dokument för att systematiskt kunna 
utveckla tävlingsarrangemangen. Jessica Å håller i detta.  

 

Klubbtävlingar 

Vi har också haft klubbtävlingar i såväl hoppning som dressyr. Resterande del av terminen är det 
planerat för ytterligare två klubbtävlingar i dressyr 12 /11 och 2/12 samt två i hoppning 19/11 och 
31/12 då det är traditionsenlig Champagnehoppning och Pommac cup.  

 
Vid början av varje termin reviderar ridskolan kostnaden för hästhyra. Det är viktigt att 

tävlingsansvariga säkrar att de har koll på eventuella förändringar, så att kostnaden för hästhyra 
återspeglas korrekt i startavgifterna.  
 

 

§ 12 MEDLEMSREGISTER & LOK-STÖD 

Ingen uppdatering inför detta styrelsemöte. 

 

 

§ 13 SAMARBETE SOLNA STAD 

Möte med Kultur & Fritid 

Solna stad flyttade mötet från mitten av oktober till mitten av november. Återrapportering kan 
alltså förväntas först vid nästa styrelsemöte. 

 

 

§ 14 HEMSIDA + KOMMUNIKATION 

Kommunikationsstrategi 

Det är viktigt att hålla medlemmar och besökare uppdaterade om Solna Fältrittklubbs verksamhet. 
Det kan däremot vara svårt att nå ut till alla, i synnerhet eftersom vi idag inte har en enhetlig 
kommunikationsstrategi utan publicerar olika information i våra olika kommunikationskanaler 
(hemsida, Facebook, Instagram, TikTok, Messengergrupper) 

  

- Styrelsen beslutar att ta fram en kommunikationsstrategi. 
- Jessica och Agnes ordnar och sätter upp en inplastad informationslapp på våra 

anslagstavlor med information om vilka kommunikationskanaler som finns idag. 

 

Uppdatering av hemsidan 

Ingen ny information har kommit in och därför har ingen ytterligare uppdatering gjorts. Sara har 

dock laddat upp alla protokollen på hemsidan. 
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§ 15 VAD VILL VI KOMMUNICERA? 

Sara planerar att publicera Ordförande informerar nu i veckan. Innehållet kommer att vara det vi 
kom överens om vid förra styrelsemötet med undantag av Sitsclinic, eftersom vi inte har något 

datum till detta. 

 

 

§ 16 ÖVRIGA FRÅGOR? 

Gratis tjejgrupp för självkänsla 

Förslaget är att kommunicera ut information till klubbens medlemmar om ”Tjejgrupp för 
självkänsla”. 

Bakgrund: Svea KBT anordnar ”Tjejgrupp för självkänsla”. Det är 5 träffar som vänder sig till tjejer 
13-17 år. Kursen är helt gratis (inklusive fika, KBT-material vid varje träff och rolig aktivitet sista 
träffen). Sara har god insikt i företaget eftersom de vann priset Årets Unga Företagare i Solna 
2023. 

- Styrelsen delegerar detta beslut till USEK. 

 

Sweden International Horseshow 30/11 + 1/12 

Totalt kommer det vara 101 av klubbens medlemmar + familj som kommer att gå på SIHS! 

• 51 biljetter till torsdagen varav 43 sålda. USEK har 8 stycken att dela ut som vinster vid olika 
evenemang. 

• 10 biljetter till fredagens dressyrinspiration varav alla är sålda. 
• 40 biljetter till fredagens em-hoppning varav alla är sålda. 

 

 

§ 17 KOMMANDE MÖTEN 

Sara kommer skicka ut ny Doodle för styrelsemöte i januari och februari samt för årsmöte i 
februari. Årsmötet måste ske senast den 28 februari. 

 
 

Mötet avslutas 

 

 

 

Vid protokollet: 

 

Berit Berggren 

 
 
 
 
 
 

  Justeras: 

  Ordförande 

 

 

  Sara Skullered 

 

Justeringsperson 

 

 

Susanne Darbring 
 


